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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 7. BŘEZNA 2019 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., Ing. Kamil Kraus, Ing. Jiří 
Velechovský, doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc., 
Ing. Radim Löwe, Bc. Václav Silovský, doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D., Ing. Zdeněk Keken, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, Tereza 
Kadeřábková, prof. Dr. Ing. František Kumhála, Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Ing. Viktor Kolář, Mgr. Ing. Pavel 
Michálek, Ph.D., Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Bc. Radek Martiník, PaedDr. Dušan Vavrla, 
doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Jakub Erler 
 

prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jana Vohralíková, doc. Ing. Jiří Mašek, Ph.D. 

omluveni: Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., prof. Ing. Miroslav Müller Ph.D., Ing. Radim 
Kotrba, Ph.D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Tomáš Kudera, Bc. Iva 
Bernáthová 

 

program 

 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU, přivítal přítomné členy AS ČZU a hosty  

1.      Kontrola zápisu  

2. 
    
    Vyhodnocení plánu údržby za rok 2018 a čerpání CUF za rok 2018 
 

3. Rozpočet ČZU pro rok 2019 

4. Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2019 

5. Jednací řád Akademického senátu Fakulty lesnické a dřevařské ČZU 

6. Volební řád Akademického senátu Fakulty lesnické a dřevařské ČZU 

7. Statut Fakulty lesnické a dřevařské ČZU 

8. Jednací řád Akademického senátu Technické fakulty ČZU 

9. Volební řád Akademického senátu Technické fakulty ČZU 

10. Statut Technické fakulty ČZU 

11. Disciplinární řád Technické fakulty ČZU 

12. Různé 
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 předseda AS ČZU informoval o rozhodnutí předsednictva AS ve znění Volebního řádu AS ČZU (článek 4, 
odstavec 2b), které ukončilo členství v AS ČZU Ing. Kristýně Davidové, která se třikrát po sobě 
nedostavila na zasedání AS ČZU.  

 předseda AS ČZU představil nového člena AS ČZU za studenty Technické fakulty Ing. Viktora Koláře 
 

Kontrola zápisu 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU 
pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

Vyhodnocení plánu údržby za rok 2018 a čerpání CUF za rok 2018 

 kvestorka podrobně představila předkládaný materiál 

 Ing. Benešová informovala o průběhu jednání ekonomické a investiční komise, která doporučila AS 
ČZU předložený materiál ke schválení. 

 v diskuzi vystoupili: --- 
 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VYHODNOCENÍ PLÁNU ÚDRŽBY ZA ROK 2018 A ČERPÁNÍ CUF ZA ROK 2018 
 

 Rozpočet ČZU pro rok 2019 

 rektor stručně představil předkládaný materiál a informoval o dofinancování IVP z prostředků CUF 
resp. rektorátu a dofinancování TF, dále sdělil, že rozpočet v této podobě byl na kolegiu rektora 
jednomyslně schválen,  

 kvestorka podrobně představila jednotlivé části předkládaného materiálu, informovala o přepracování 
struktury i rozpočtového sešitu a představila jeho nové zpracování, informovala o principu solidarity 
k dofinancování TF a IVP 

 rektor informoval, že oba školní podniky vykazují pro rok 2018 zisk 

 Ing. Benešová informovala o průběhu jednání ekonomické a investiční komise, která doporučila AS 
ČZU předložený materiál ke schválení. 

 v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, Ing. Vohralíková, Ing. Benešová, prof. Sklenička, doc. Dytrtová, Ing. 
Votruba 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 
> AS ČZU SCHVALUJE ROZPOČET ČZU PRO ROK 2019 
 

Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2019 

 kvestorka podrobně představila předkládaný materiál a jeho jednotlivé části 

 Ing. Benešová informovala o průběhu jednání ekonomické a investiční komise, která doporučila AS ČZU 
předložený materiál ke schválení 

 v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, PaedDr. Vavrla, prof. Matula, Ing. Vohralíková, Ing. Votruba 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE PLÁN STAVEB, MODERNIZACÍ, REKONSTRUKCÍ A OPRAV ČZU V ROCE 2019 

 

Jednací řád Akademického senátu Fakulty lesnické a dřevařské ČZU 

 doc. Nakládal představil předkládaný materiál 
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 doc. Nakládal informoval o průběhu jednání legislativní komise, která doporučila předložený materiál 
ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 
v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0  

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY LESNICKÉ A DŘEVAŘSKÉ ČZU 
 

Volební řád Akademického senátu Fakulty lesnické a dřevařské ČZU 

 doc. Nakládal představil předkládaný materiál 

 doc. Nakládal informoval o průběhu jednání legislativní komise, která doporučila předložený materiál 
ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VOLEBNÍ ŘÁD AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY LESNICKÉ A DŘEVAŘSKÉ ČZU  

Statut Fakulty lesnické a dřevařské ČZU 

 doc. Nakládal představil předkládaný materiál 

 doc. Nakládal informoval o průběhu jednání legislativní komise, která doporučila předložený materiál 
ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE STATUT FAKULTY LESNICKÉ A DŘEVAŘSKÉ ČZU                    
 

Jednací řád Akademického senátu Technické fakulty ČZU 

 Ing. Hrabě představil předkládaný materiál 

 doc. Nakládal informoval o průběhu jednání legislativní komise, která doporučila předložený materiál 
ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, Ing. Šánová 

 pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD AKADEMICKÉHO SENÁTU TECHNICKÉ FAKULTY ČZU 

Volební řád Akademického senátu Technické fakulty ČZU 

 děkan TF doc. Mašek představil předkládaný materiál 

 doc. Nakládal informoval o průběhu jednání legislativní komise, která doporučila předložený materiál 
ke schválení  

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VOLEBNÍ ŘÁD AKADEMICKÉHO SENÁTU TECHNICKÉ FAKULTY ČZU 
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Statut Technické fakulty ČZU 

 děkan TF doc. Mašek představil předkládaný materiál 

 doc. Nakládal informoval o průběhu jednání legislativní komise, která doporučila předložený materiál 
ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili: --- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE STATUT TECHNICKÉ FAKULTY ČZU 

 

Disciplinární řád Technické fakulty ČZU 

 děkan TF doc. Mašek představil předkládaný materiál 

 doc. Nakládal informoval o průběhu jednání legislativní komise, která doporučila předložený materiál 
ke schválení 

 předseda AS ČZU si v souladu se zákonem vyžádal k návrhu stanovisko rektora – rektor s předkládaným 
materiálem souhlasí 

 v diskuzi vystoupili:---- 

 pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE DISCIPLINÁRNÍ ŘÁD TECHNICKÉ FAKULTY ČZU                   
 

Různé 

 rektor představil dohodu s FAPPZ ohledně výstavby Výukového centra zpracování zemědělských 
produktů s dohodnutými podmínkami mezi vedením České zemědělské univerzity v Praze a vedením 
Fakulty agrobiologie, potravinových a přírodních zdrojů 

 bylo dohodnuto, že provoz a příjmy budou na vrub FAPPZ, která ponese náklady odpovídající rozdílu 
mezi cenou za výstavbu a získanou dotací. Záležitost již byla schválena kolegiem rektora a bude 7. 3. 
2019 předložena Správní radě ČZU k projednání. 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, Ing. Orsák, prof. Sklenička, Ing. Velechovský 

 závěr diskuze: AS ČZU dohodu pouze projednává (neschvaluje) a tak případné změny dohody podléhají 
opět pouze projednání AS ČZU. Na otázku ze strany AS ČZU, proč na setkání na SIC k uvedené 
problematice nebyly předloženy všechny závěry tak jako na jednání AS ČZU, rektor odpověděl, že první 
dva body byly na SIC podrobně diskutovány, 3. bod byl vložen na návrh děkanky FAPPZ a další bod je 
spíše doplňkový a věcně minoritní, takže vzhledem k nedostatku času, nebyl na SIC podrobněji 
diskutován. 
 

 Ing. Votruba připomněl používání už pouze nového serveru „https://zasedani.czu.cz“, přislíbil ověření 

přístupu přes mobilní zařízení 

 

 předseda AS ČZU informoval o návrhu zvolit doc. Dytrtovou členem ekonomické a investiční komise 

 pro: 21 proti: 0; zdržel se: 1 

> DOC. DYTRTOVÁ BYLA AS ČZU ZVOLENA ČLENEM EKONOMICKÉ A INVESTIČNÍ KOMISE 
 

 předseda AS ČZU informoval o stížnosti/dotazu na nízký počet míst, kterým disponuje dětská skupina 
Poníček a o přehledu dětí navštěvujících tuto skupinu, dle vyjádření paní kancléřky je v současné chvíli 
v dětské skupině zapsán maximální počet dětí tak, abychom ještě splňovali veškeré normy, vzhledem 
k podlahové ploše prostor není reálné její rozšíření 
 

 Bc. Martiník se dotázal, z jakého důvodu došlo ke snížení počtu nabídek jídel v menze a proč nedošlo 
k informování o této skutečnosti, předseda AS ČZU přislíbil prověření a připojení informačního 
dokumentu do materiálů ze zasedání AS ČZU 
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 Mgr. Michálek požádal předsedu AS ČZU, zda by bylo možné zajistit na příští zasedání AS účast 
prorektora doc. Remeše pro poskytnutí informací o možném zrušení používání indexů, podrobnější 
informace o indexech bude předsedou AS ČZU rozeslána. Předseda AS ČZU připomněl, že případná 
změna musí být projednána na AS ČZU, neboť se týká změn ve vnitřních dokumentech ČZU (i fakult). 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, prof. Matula, Ing. Votruba 
 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast na AS ČZU. 

 

  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH. D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


